

Consideration was resumed at the report stage of Bill C-143, An Act to provide supplementary borrowing authority, as reported (with an amendment) from the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs;

Debate was resumed on the motion of Mr. Blenkarn, seconded by Miss Carney,—That Bill C-143, An Act to provide supplementary borrowing authority, be amended in Clause 4 by striking out lines 19 and 20 at page 2 and substituting the following therefor:

“exceeding in the whole, one dollar, as may be required for public works and”.

And debate continuing;

(Proceedings on Adjournment Motion)

At 6.00 o'clock p.m., the question “That this House do now adjourn” was deemed to have been proposed pursuant to Standing Order 45(1);

After debate, the question was deemed to have been adopted.

Changes in Committee Membership

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 69(4)(b), membership of Committees was amended as follows:

Miss Carney for Mr. Lawrence on the Standing Committee on Justice and Legal Affairs.

Mr. Schellenberger for Mr. Kempling on the Standing Joint Committee on Regulations and other Statutory Instruments.

Returns and Reports Deposited with the Clerk of the House

The following paper having been deposited with the Clerk of the House was laid upon the Table pursuant to Standing Order 46(1), namely:

By Mr. Johnston, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Ministry of State for Economic Development for the year ended March 31, 1982, pursuant to section 22 of the Government Organization Act, 1970, chapter 42, Statutes of Canada, 1970-71-72. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/439A. (*Deemed referred to the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs*).

L'étude reprend à l'étape du rapport du projet de loi C-143, Loi portant pouvoir d'emprunt supplémentaire, rapporté avec un amendement par le Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

Le débat reprend sur la motion de M. Blenkarn, appuyé par M^{lle} Carney,—Qu'on modifie le projet de loi C-143, Loi portant pouvoir d'emprunt supplémentaire, à l'article 4, en retranchant la ligne 16, page 2, et en la remplaçant par ce qui suit:

«concurrence d'un dollar.»

Le débat se poursuit;

(Délibérations sur la motion d'ajournement)

A dix-huit heures, la motion «Que la Chambre s'ajourne maintenant» est réputée présentée en conformité des dispositions de l'article 45(1) du Règlement.

Après débat, cette motion est réputée agréée.

Modifications de la composition des comités

Avis ayant été communiqué au Greffier de la Chambre des communes suivant les dispositions de l'article 69(4)(b) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M^{lle} Carney en remplacement de M. Lawrence sur la liste des membres du Comité permanent de la justice et des questions juridiques.

M. Schellenberger en remplacement de M. Kempling sur la liste des membres du Comité mixte permanent des règlements et autres textes réglementaires.

États et rapports déposés auprès du Greffier de la Chambre

Le document suivant, remis au Greffier de la Chambre, est déposé sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions de l'article 46(1) du Règlement, savoir:

Par M. Johnston, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport du département d'État chargé du Développement économique, pour l'année financière terminée le 31 mars 1982, conformément à l'article 22 de la Loi de 1970 sur l'organisation du gouvernement, chapitre 42, Statuts du Canada 1970-1971-1972. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/439A. (*Réputé déféré au Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques*).